
BC ŘEPY BULLS

- klub působí v Řepích od roku 2004

- od nejnižší soutěže se postupně propracoval až do Přeboru Prahy mužů, ale poslední 2 roky 

musel hrát svoje domácí zápasy na Zličíně vzhledem k povinnostem, které mu ukládají 

požadavky na vybavení haly pro danou soutěž

- toto vedlo k přesunutí resp. spojení družstva se Sokolem Smíchov a v současnosti zde hraje 

60% původního týmu, kdy domácím prostředím se stala hala v Radotíně, aby mohl tým hrát 

svoje domácí zápasy

- hlavní důvodem bylo, že v blízkosti městské části Praha 17 nebyla žádná volná hala 

odpovídající kvality na požadavky takové soutěže a neproběhlo úspěšné jednání v ostatních 

halách z kapacitních důvodů

- 40% týmu bylo nuceno se vrátit zpět do nejnižší soutěže v Praze

- domácí zápasy hraje v tělocvičně ZŠ Jana Wericha, která dlouhodobě poskytuje „azyl“ pro 

soutěže, kde je možné využít této tělocvičny

- primárně se tedy jedná o zájmové sdružení občanů městské části Prahy 17 a jejich kamarádů

- v této chvíli platí družstvo cenu 350,-/hod ZŠ Jana Wericha a 1.100,-/hod za halu v Radotíně, 

což velice ekonomicky náročné

- klub má zájem o využívání sportovní haly, ale bude záležet na současné situaci družstev a 

hlavně na finančních požadavcích na straně provozovatele

TJ ČSA

- družstvo, které dlouhodobě hraje soutěž I. třídy mužů v Praze a svoje domácí zápasy hraje 

v tělocvičně Gymnázia Arabská

- vede ho pan Jaroslav Bíro, a protože znovu není v Řepích hala/tělocvična odpovídajících 

rozměru a kvalit, tak je nuceno využívat již zmíněných prostor

- zájem družstva by byl k přesunu do městské části Prahy 17

- obdobná situace jako u družstva BC Řepy Bulls v oblasti financí a možností klubu

Toto jsou jediná družstva z oblasti basketbalu, které působí nebo by byla ochotna působit ve 

sportovní hale a jsou z městské části, protože žádný další klub zde není. Nicméně je potřeba 

zdůraznit, že v nejbližším okolí Řep (Motol, Petřiny, Jeneč, Zličín) působí několik klubů a to v různých 

kategoriích čili od mužů až po mládež. V tom vnímám obrovský potenciál (i když se nejedná primárně 

kluby/týmy z Řep) a to z mnoha důvodů:

- neutěšitelná situace sportování současné mládeže, která svůj volný čas raději tráví u PC nebo 

„poflakování“ po ulicích

- možnosti nalákat družstva věnující se mládeži => vetší potenciál pro získání dětí

- vyšší konkurence v oblasti nabídky jednotlivých druhů sportů pro děti v Řepích je sice do 

určité míry kontraproduktivní, i vzhledem k současné demografické křivce v ČR, nicméně je to 

také zvýšení konkurenceschopnosti Řep ve vztahu k volbě bydliště pro mladé rodiny

- jednoznačnou prioritou je v případě sportovního centra Na Chobotě možnost využití pro 

potřeby občanů Řep (což je hlavní záměr), ale ke zvážení je také možnost „nalákat“ kluby 

z oblasti basketbalu (kde máme vztahy), aby došlo plnému vytížení haly v době, kdy nebude 

obsazena občany Řep




